
Bodo medvoščani res
ostali brez proge 15?!

Rekii boste, da natolcujem toda dolgoletne izkušnje so me
prepričale, da je v lepem slovenskem pregovoru »tam kjer je
dim je tudi ogenj«, marsikdaj resnica. Res je tudi to, da o tem
že čivkajo vrabci po šišenskih strehah, ter baje tudi jastrebi
v novem občinskem vodstvu.

Menda je proga 15 nerentabilna. Tako pravijo v MPP. Pri
tem pa nihče ne pove, da je nerentabilna zaradi tega, ker se
zaradi sistema obračunavanja njena rentabilnost ugotavlja le na
relaciji Vižmarje-Medvode. Pa kljub tcmu mi nekaj ne gre
v račun. Na relaciji od Bavarskega dvora do Vižmarij je proga
15 zasedena prav tolikot kot vse ostale proge in za to razdaljo
ob konicah porabi približno 25 minut. Ustavi se na dvanajstih
postajah ter včasih tudi pred osmimi semaforji in pretežno vozi
v nižjih prestavah, polno obremenjena.

Od Vižmarij do Medvod pa pride praktično v desetih minu-
tah dokaj hitre vožnje (znano je, da je poraba močnih motorjev
najmanjša pri najbolj ekonomični hitrosti, to je dve tretjini od
maksimalne hitrosti) in se ustavi samo na štirih posiajah, res
z manjšim številom potnikov. Tudi laik lahko ugotovi, da bi
bila izredno zanimiva strokovna analiza, kje ta proga v resnici
ustvarja izgubo.

Tudi v preteklosti je že prihajalo do pobud z različnih ravni,
da bi se proga 15 ukinila, oziroma, da bi podaljšali drugo progo
do Medvod. V ozadju teh predlogov pa je (vsaj do sedaj) vedno
bilo naslednje: želja oziroma zahteva, da bi se vožnja od
Vižmarij do Medvod posebej plačevala, češ saj se ti Medvoš-
čani vozijo skoraj na Gorenjsko. Pa naj mi odgovorni tovariši
povemo, kakšna razlika je med tem, če se pelješ od Medvod do
Bavarskega dvora ali ali od tu na primer v Sostro. Ali pa, če
vzamemo takoimenovane rentabilne proge, kot na primer Viž-
marje-Dolgi most, ki je prav občutno daljša od proge 15.

Človek res ne ve v katerem grmu tiči zajec.
Mogoče pa je temu »grmu« ime nova oblast, ki hoče ukiniti

^ vse tisto slabo, kar nam je ta grdi komunistični sistem ustvaril.
, 'Tu je torej zajec. Pa vendar mora biti nekaj narobe.
T Res so nam nekateri novi občinski veljaki pred volitvami

obljubljali, da bomo ukinili vse kar je boljševističnega, pa
vendar nekaj ne »štima«. Avtobusi so zeleni in ne rdeči, proga
se ne imenuje niti po narodnem heroju niti po kakršnem koli
politiku ampak nosi številko 15, ki ni posebej znana iz marksi-
stične literature. Tu zares nekaj ne »štima«.

Kaj pa. . .? Da to bo! EUREKA!!! Grm se imenuje »občina
Medvode«. Kako se imenuje zajec se v tem trenutku še ne ve,
ve pa se, da gre za specifični del sedanje Šiške v katerem bo
potrebno ohraniti specifično, avtohtono kmečko okolje. Zato
bo baje restavracija Jelen zopet postala značilna kmečka go-
stilna iz prejšnjega stoletja, ki bo namesto parkirnih prostorov
zopet postavila značilne priveze za konje.

In ti nori Medvoščani, kaj sploh hočejo. Lepo bodo sestopili
iz proge 1., se pri Jelenu vsedli na fijaker in hajd na Gorenjsko.


